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Protokoll fört vid SBK 

Gävleborgs Distriktsmöte 

2014-05-08, kl.19.00, 

Brukshundklubben i 

Söderhamn. 

  När- Antal  

  varande röster 

Bollnäs  2 2 

Edsbyn  1 2 

Gävle  2 2 

Hofors  2 2 

Hudiksvall  1 2 

Järvsö  2 2 

Ljusdal  0 0 

Ockelbo  2 2 

Sandviken  1 2 

Skutskär  2 2 

Söderhamn  2 2 

Valbo  1 2 

Styrelsen  7                    0 

Schäferhundkubben 1 0 

  18+8            22 

 

Närvarande från styrelsen: Leif Jönsson, Anette Johansson, Bengt-Olof Brandt, Lisa-Marie 

Karlsson, Hans Kinn, Laila Lindgren och Håkan Obbarius. 

 

Ej närvarande: Lars Carlborg, Göran Svensson, Ulla Altskog 

 

 

Mötet inleddes med en tyst minut för Gävleborgsdistriktets allra första ordförande, Sven-Åke 

Engman, som har avlidit i en ålder av 84 år. 

 

  § 21 

Mötets öppnande 

Ordförande Leif Jönsson hälsade alla välkomna till brukshundklubben i Söderhamn och 

förklarade distriktsmötet öppnat. 

 

  § 22 

Fastställande av röstlängd 

Röstlängden fastställdes till 18 ombud med 22 röster. 

 

  § 23 

Anmälan om övriga frågor 

- Inga övriga frågor anmälda 

 

  § 24 

Fastställande av dagordning 

Beslöts att godkänna den föreslagna dagordningen. 

   

  § 25 

Val av justeringsmän tillika rösträknare 

Till justeringsmän tillika rösträknare valdes Magnus Anderssson, Sandvikens BK och Birgitta 

Lindahl, Söderhamns BK. 
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  § 26 

Tidigare protokoll  

Sekreteraren läste upp årsmötesprotokollet från den 22/3.  

Beslöts att lägga protokollet till handlingarna.  

 

  § 27 

Ekonomi 

Ekonomin per 2014-04-01, minus 10.016,86 kr för perioden.  

 

  § 28 

Rapport från styrelsen 

- Inget att rapportera. 

 

  § 29 

Rapporter 

 

Agilitysektorn 

- Ingen närvarande. 

  

HUG-sektorn 

- Inget att rapportera. 

  

Hundars mentalitet 

- Elektronisk rapportering på MH verkar fungera bra. 

- Namn på funktionärerna ska läggas in i SBK Tävling. 

- Tjänstgöringsrapporterna från MH ska skickas till Hans Kinn. 

  

RUG-sektorn 

- Utställning i Ljusdal i septembr. 

  

Tjänstehundssektorn 

- Möte i Bollnäs samtidigt som distriktsmötet. 

- Anlagsprov genomfört med 7-8 ekipage. 

 

Tävlingssektorn 

- 2 tävlingsledarutbildningar i lydnad och 1 i bruks pågår.  

- Efterlyste namn på intresserade som vill hjälpa till i rallylydnadsgruppen. 

- Personer som väljer att vara anonyma i SBK Tävling ställer till problem i PM och 

resultatlistor. 

- Klubbarna uppmanas att skicka sina förslag på tävlingar 2015 till tävlingsgruppen, Göran 

Svensson, senast 1/6. Möte den 17/6 prel i Bollnäs. 

- Leffe Jönsson kollar hur man gör för att få in liverapportering vid tävlingarna. 

  

Övriga 

- Inga övriga rapporter. 
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  § 30 

Rapport från resp klubb 

Bollnäs:   

Kurserna har startat, flera på gång än planerat. Städkväll har genomförts och prova-på med 28 

deltagare. Veterinärkväll och träningskvällar. Tävlingar i både lydnad och agility genomförda. 

Edsbyn:  
Kurser pågår. Drop-in-kväll med ca 10 deltagare varje vecka. Jobbkvällar och medlemsmöte. 

Lydnadstävling genomförd. 

Gävle:   
15 kurser på gång varav freestylekurs och 4 rallylydnadskurser. Träningskvällar och 

lydnadstävlingar. MH till helgen och 2 utbildningar för testledare ska starta i augusti. Många 

aktiviteter på gång. 

Hofors:   
Kurser pågår. Tävlingar i lydnad, elitspår och agilitytävling på gång. Städdag och 

medlemsmöten. 

Hudiksvall:   
Träff på klubben ikväll för att medlemmarna ska lära sig tillverka kampleksaker. Kurser i 

agility och rallylydnad pågår. Agilitytävling på gång. Delprov 2 för räddningshundar ska 

genomföras 31/5. 

Järvsö:   
Kurser pågår. Uppfödare MH den 2/5. Rallylydnad och lägre spår på gång. Flera MH 

planeras.  

Ljusdal:    
Ingen närvarande. 

Ockelbo:   
Kurser pågår. Prova-på-bruks i höst. Flera MH på gång. DM i spår och lydnadstävlingar på 

gång. 

Sandviken:   
2 MH 20 och 22/5. Valpkurs och allmänlydnadskurs pågår. Rallylydnadstävling med 65 

deltagare genomförd. Städdag genomförd. 

Skutskär:   
Lydnads och akl tävling genomförd. Tisdagsträningar pågår och städdag genomförd. 

Allmänlydnads-, spår- och sökkurs pågår. Söktävling till helgen. Pingsttävlingen på gång. 

BPH-utbildning av 2 testledare klart och 2 beskrivare pågår. 

Söderhamn: 

Medlemsutvecklingen har ökat markant, från 121 till 225. Beror troligen på löpande 

valpkurser och uppföljning med allmänlydnadskurs. Kurs i vardagslydnad och agility pågår. 

13 kurser planerade under våren.  

5 personer är intresserade av att gå utbildning. Höstens deltagare i grundmodulen går som 

hjälpinstruktörer. Utbildning för instruktörer efterfrågas. 

Efterfrågar tävlingssekreterarutbildning. 

Familjedag den 9/5 då polisens hundar ska ha uppvisning. 

Tävlingar, städdag och medlemsmöte på gång.   

Valbo:     
Kurser pågår. 17-18/5 kommer Emma Winblad att hålla kurs i klubben. Ny hemsida klar. 

Klubben fyllde 14 år igår. Öppet hus och temakvällar planerade. Städdag och medlemsmöten. 

Nyhets och medlemsbrev skickas till medlemmarna 1 ggr/månad, dessutom finns klubben på 

fb och information på klubbens anslagstavla. 
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  § 31 

Kongress och kongresshandlingar 

Lars Carlborg och Bengt-Olof Brandt deltar vid kongressen. Suppleant är Ulla Altskog.  

 

Verksamhetsberättelsen: OK. 

Kongresshandlingarna: 

Valberedningens förslag OK. 

Förslaget till höjd förbundsavgift ifrågasattes: Om avgiften ska höjas måste vi få en vettig 

förklaring. Mötet anser inte att detta framgår. Mötet säger NEJ till höjd medlemsavgift. 

Motion 1, FS förslag OK. 

Motion 2, FS förslag OK. 

Motion 3, FS förslag OK. 

Motion 4, FS förslag OK. 

Motion 5 och 6, FS förslag OK. 

Motion 7, FS förslag OK. 

Motion 8, FS förslag OK. 
 

§ 32 

Övriga frågor 

- Inga övriga frågor. 

- Schäferhundklubben, SAKO, överlämnaden en vandringspokal till distriktet som hade 

förvarats hos Sven-Åke Engman. 

 

§ 33 

Nästa distriktsmöte 

Tävlingsprogrammet 2015 den 17/6, kl 18.30, prel i Bollnäs. 

Nästa distriktsmöte blir den 21/8, kl 19.00, i Bollnäs. Ett 2-dagars möte planeras i oktober. 

 

                                          § 34 

Avslutning 

Mötesordförande Leif Jönsson som tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

 

Vid protokollet 

 

 

…………………………………… 

Anette Johansson 

 

 

Justeras   Justeras 

 

 

........................................................ ........................................................  

Magnus Andersson, Sandvikens BK Birgitta Lindahl, Söderhamns BK 

 

 

Justeras     

 

 

........................................................  

Leif Jönsson, mötesordförande  


